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Készült: Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. március 27-ei, 

munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Takács Károly, Babai János, Fehérdi Zsuzsanna, Gerenday Zsuzsanna, Gyuga 

Mihály József, Kontschán Flórián Jenő, Molnár István, Papp Péter Attila, 

Rajnai Gábor, Szabó György, Székely Antal és Vargáné Vojnár Katalin 

települési képviselők, Mók Attila alpolgármester, Dr. Tomayer Tamás jegyző  

 

Meghívottak: a jelenléti ív szerint 

 

Takács Károly polgármester köszöntötte a képviselő-testület munkaterv szerinti ülésén részt vevő 

képviselőtársait, az ülésre meghívottakat, minden érdeklődőt, a televízió nézőit és az ülést interneten 

figyelemmel kísérőket.  

 

A képviselő-testület ülését 16 órakor megnyitotta. Megállapította, hogy a képviselő-testületi ülés 

határozatképes, mert a 12 fő települési képviselőből 12 fő jelen van.  

Jelezte, megkezdik munkaülésüket. A megküldött, módosított meghívóban 13 napirendi pont szerepel.  

 

A napirend vonatkozásában az alábbi módosító javaslatotokat tette: 

A Pénzügyi és Humán Bizottság javaslata alapján a módosított meghívóban 2. napirendként szereplő 

„A városi gimnáziumi és szakképző intézményi tanulmányi ösztöndíjról szóló rendelet megalkotása” 

tárgyú előterjesztést előterjesztőként visszavonta, egyúttal javasolta, hogy a napirendet a képviselő-

testület következő munkaterv szerinti ülésén tárgyalja. Ennek kifejezetten csak elemzési, szakmai okai 

vannak. 

Javasolta továbbá „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat és a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ 

és Könyvtár Oroszlány intézmények alapító okiratának módosítása” tárgyú sürgősségi indítvány 

napirendre vételét, melynek indoka, hogy április 1-jétől az alapító okirat módosítását hatályba kell 

léptetni. 

Így tehát összesen 13 napirendre tett javaslatot.  

Javasolta továbbá, hogy a módosított meghívóban szereplő 12. napirendi pontot, „Az Oroszlányi 

Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztályának pénzügyi és szakmai beszámolója a 2024. évi 

támogatás felhasználásáról és a 2025. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című előterjesztést zárt 

ülésen tárgyalják a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § 

(2) bekezdés c) pontja alapján, mely szerint a képviselő-testület zárt ülést rendelhet el a vagyonával 

való rendelkezés esetén, továbbá az általa kiírt pályázat feltételeinek meghatározásakor, a pályázat 

tárgyalásakor, ha a nyilvános tárgyalás az önkormányzat vagy más érintett üzleti érdekét sértené. A 

Labdarúgó Szakosztály vezetője üzleti titokra hivatkozva kérte az előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását. 

Tájékoztatta továbbá a képviselő-testületet arról, hogy a módosított meghívóban szereplő 13. 

napirendi pontot kötelező zárt ülésen tárgyalni Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény 

46. § (2) bekezdés b) pontja alapján, mert a képviselő-testület zárt ülést tart az érintett kérésére 

választás, kinevezés, felmentés, vezetői megbízás adása, annak visszavonása, fegyelmi eljárás 

megindítása és állásfoglalást igénylő személyi ügy tárgyalásakor. Ságiné Kincses Ágnes pályázó kérte 

a zárt ülés tartását. 

 

A tárgyalandó napirendi pontokkal, illetve a tárgyalás sorrendjével kapcsolatban kérdés, hozzászólás 

és további módosító javaslat nem volt. 
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Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy az SZMSZ 15. § (2) bekezdés f) pontja értelmében a napirendi 

javaslatban szereplő napirendi pont tárgyalásának elnapolásáról a képviselő-testület minősített 

többséggel dönt. 
Kérte, szavazzanak a 2. napirend április havi munkaterv szerinti képviselő-testületi ülésre történő 

elnapolásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

32/2025. (III. 27.) határozata 

napirendi pont elnapolásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete a 2025. március 27-ei munkaülése napirendi 

pontjai közül törli „A városi gimnáziumi és szakképző intézményi tanulmányi ösztöndíjról szóló 

rendelet megalkotása” című napirendi pontot, melyet a 2025. április 24-ei munkaülésén tárgyal, 

egyidejűleg a meghívóban szereplő 3-13. napirendi pontok számozása ennek megfelelően módosul. 

 

Felelős: Takács Károly polgármester 

 

Takács Károly polgármester jelezte, az SZMSZ 11. § (3) bekezdése értelmében valamely ügy 

sürgősségi tárgyalásáról – napirendre vételéről – a képviselő-testület egyszerű szótöbbséggel dönt.  

Szavazást kért a meghívóban nem szereplő sürgősségi indítvány napirendi pontok közé történő 

felvételéről, a tárgyalási sorrendet tekintve 10. napirendként. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

33/2025. (III. 27.) határozata 

sürgősségi indítvány napirendre vételéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete a 2025. március 27-ei, munkaterv szerinti 

ülésén „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat és a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár 

Oroszlány intézmények alapító okiratának módosítása” tárgyú sürgősségi indítványt 10. napirendi 

pontként tárgyalja. 

 

Felelős: Takács Károly polgármester 

 

Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó 

Szakosztályának pénzügyi és szakmai beszámolója a 2024. évi támogatás felhasználásáról és a 2025. 

évi támogatási szerződés jóváhagyása” tárgyú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

34/2025. (III. 27.) határozata 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztályának pénzügyi és szakmai 

beszámolója a 2024. évi támogatás felhasználásáról és a 2025. évi támogatási szerződés 

jóváhagyása” című napirendi pont zárt ülésen történő tárgyalásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó 

Szakosztályának pénzügyi és szakmai beszámolója a 2024. évi támogatás felhasználásáról és a 2025. 

évi támogatási szerződés jóváhagyása” tárgyú előterjesztést zárt ülésen tárgyalja. 

 

Felelős: Takács Károly polgármester 
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Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak a módosított napirendi pontok tartalmának és azok 

tárgyalási sorrendjének elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

35/2025. (III. 27.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete március 27-ei, munkaterv szerinti ülésén az 

alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt ülés: 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

2. A Hamvas Béla Gimnázium átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése 

3. Belterületbe csatolással kapcsolatos döntések 

4. Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

5. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat 2024. évi beszámolója a személyes gondoskodást nyújtó 

szolgáltatásokról, azok eredményességéről 

6. Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság pénzügyi és szakmai beszámolója a 2024. évi 

támogatás felhasználásáról és a 2025. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

7. Oroszlányi Bányász Hagyományőrző Fúvószenekari Egyesület pénzügyi és szakmai beszámolója 

a 2024. évi támogatás felhasználásáról és a 2025. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

8. Döntés Szent György és Szent Flórián Nap alkalmából történő elismerések átadásáról 

9. Javaslat a Versenyképes Járások Program pályázati felhívására benyújtandó fejlesztési igényre 

vonatkozóan 

10. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat és a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár 

Oroszlány intézmények alapító okiratának módosítása 

11. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

12. Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztályának pénzügyi és szakmai 

beszámolója a 2024. évi támogatás felhasználásáról és a 2025. évi támogatási szerződés 

jóváhagyása 

13. Döntés az Önkormányzati Szociális Szolgálat Intézményvezetői Pályázatának eredményéről 

 

Felelős: Takács Károly polgármester 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, az előterjesztésben és kiegészítésében több pontban számolt 

be a két ülés között történt fontosabb eseményekről. A tájékoztató elfogadása mellett döntést kért 

1.000.000 Ft átcsoportosításáról a pénzeszköz átadások terhére, a következőek szerint: 500 E Ft-ot a 

felhalmozási kiadások közé az Oroszlányi Rendőrkapitányság eszközvásárlása címén, a fennmaradó 

500 E Ft-ot az Oroszlányi Rendőrkapitányság dologi kiadásai sorra. 

Kérte a képviselő-testület döntését továbbá az V. számú felnőtt háziorvosi körzet feladatellátási 

szerződésének módosításáról. 
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Papp Péter Attila települési képviselő a helyben kiosztott anyag 42. pontjához szólt hozzá. A Járási 

Közbiztonsági Egyeztető Fórumon kábítószer-kereskedelem felszámolásáról szóló tájékoztató volt. 

Örömmel venné, amennyiben a rendőrség belső szabályzata engedi, akkor a következő képviselő-

testületi ülésén hallhatnának egy beszámolót a kábítószerkereskedelem helyi felszámolásáról. Hol tart 

ez a dolog, elég érdekes lenne. Néhány információt véleménye szerint meg lehet osztani, hiszen az 

országos televízióban a híradóban szinte naponta bemutatnak ilyen témájú leleplezéseket. Reméli, 

hogy az ilyen tekintetben fertőzött Német- és Nyíres dűlőben haladtak előre. Kérte polgármester urat, 

hogy ezt jelezze rendőrkapitány úrnak. 

A 43. pont a közterületi szemetelésről, illetve illegális szemétlerakásról szól. Kérdése az volt, hogy a 

tavaly év végén általa javasolt nagy konténerek visszahelyezésének ügye hol tart? A 

hulladékgazdálkodásban változások történtek a városban, de reméli, hogy ezekről nem feledkeznek el. 

Hiszen nap mint nap látják a hulladékok lerakását, és továbbra is az a véleménye, hogy amíg ezeket a 

nagy konténereket nem helyezik vissza az eredeti helyükre, addig le leírhatják, hogy milyen koszos a 

város, de nem tesznek ellene semmit. Érdeklődött, hogy tartanak-e valahol a szerződéskötés ügyében. 

 

Takács Károly polgármester jelezte, a kábítószer üggyel kapcsolatban valóban volt tájékoztatás a 

rendőrkapitányságon. Sok részletet nem tudtak meg. A tájékoztatásnak az az egyik nagyon kényes 

pontja, hogy ezek az ügyek, mármint az elfogások és a leleplezések folyamatban vannak, és a 

rendőrség nem kíván erről információt adni. Alapvetően csak arról erősítették meg őket, hogy az 

ügyek folyamatban vannak, 6-8 személyt már letartóztattak, és nincs vége ennek a folyamatnak. Ma 

délután is zajlanak az események. Átadja Papp Péter úr kérését rendőrkapitány úrnak, de attól tart, 

hogy a formális udvariasságon kívül mást nem fognak megtudni. A rendőrség a folyamatban lévő 

ügyekről nem beszél. Mindenképpen továbbítja a kérést és megérti, hogy ez a kérdés Oroszlányon is 

és máshol is eléggé napirenden van.  

A 43. ponttal kapcsolatban elmondta, nagyon sok esemény történt az elmúlt időszakban, majdnem 

önálló napirendi pontként is be lehetne lassan számolni róla, mert a téma megérdemel annyit. Szinte 

minden nap van valami olyan esemény, amit moderálnak. Tudomása szerint a Depónia Kft. egyáltalán 

nem támogatja a konténerek elhelyezését, ennek részben technikai, részben üzleti oka van. A technikai 

ok: a konténerszállítással nem szívesen foglalkoznak, illetve a konténerek elhelyezése szemétgyűjtő 

ponttá alakítja azt a térséget, tehát ők elvi hibásnak tartják ezt. Miután ők a szolgáltatók, ezt a 

véleményt nem tudják nem figyelembe venni.  

 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, ez ennél hosszabb időt vesz igénybe. Az új 

szolgáltatónak valóban a helyszínek kijelölésével is gondja volt. Ezt meg kell vizsgálni. Márciusban 

ismételten a Depónia Kft. kapta meg azt a szolgáltatási jogot, amit januártól is megkapott. Most jutott 

el oda a helyzet, hogy konkrétan erről egy VGFB ülésen újból tárgyaljanak, meghívva a kft. vezetőjét. 

Természetesen nincs elvetve, csak az átalakulások hozták, hogy ez egyelőre nem valósulhatott meg, 

illetve erről nem tudtak tárgyalni. Tegnap a közös képviselőkkel történt egyeztetés, melyet a Depónia 

Kft. kezdeményezett, eléggé konstruktívak. Lehet, hogy a helyszínek nem fognak úgy működni, ahogy 

eredetileg tervezték, mert a kisebb autók már nincsenek, ezért kell felülvizsgálni az egész kérdést. 

Amit terveztek, bizottsági ülésen felvetettek, azt újra kell tárgyalni bizottsági ülésen. 

 

Takács Károly polgármester hozzátette, rengeteget foglalkoznak a városi hulladéktárolók és 

környékük szeméttelenítésével. Egész kampánysorozat folyik. A Depónia Kft. nem közvetlenül az 

önkormányzat cége, így a helyzet megbonyolódott. Problémamentesen történt az átállás, de a prompt 

intézkedéseket el kell felejteni. Felkérhetik a Depóniát szép számla ellenében. Ez negatív 

következménye az átállásnak. A Depónia Kft. minden megkeresésükre reagál, Steigerwald úrral jó az 

együttműködés, konstruktív javaslatokat ad. Vele kell tárgyalni, nem elég az önkormányzat döntése.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő megköszönte a válaszokat és el is fogadja azokat. Való igaz, 

hogy a kihelyezett konténerek mellett hulladéklerakó alakul ki, de akkor legalább tudják, hogy hol van 

az az hulladék. Ugyanis jelenleg minden erdő alja tele van szeméttel azóta, amióta beszedték a nagy 

konténereket. Csak kérdezte, hogy nem feledkeztek-e el erről a dologról, hiszen év végén döntöttek 

róla. Továbbra is az a véleménye, hogy ha sokba is kerül a rendszeres hulladékelszállítás, még többe 

kerül, ha ki kell takaríttatniuk a területeket.  

 

Takács Károly polgármester megjegyezte, rengeteg előrehaladás történt ebben a kérdésben az elmúlt 

időszakban. A szelektív gyűjtők környéke sokkal nagyobb rendben van. 
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Szabó György települési képviselő a 11. ponttal kapcsolatban részvétet nyilvánított. Ha van rá 

lehetőség, javasolta, 1 perces néma főhajtással, kinek hitvallása szerint egy imát elmondani.  

A 28. ponttal kapcsolatban elmondta, tudomása szerint a Meseliget Óvodában volt egy súlyos 

bojlerkatasztrófa. Az előterjesztésben Malomsori Óvoda szerepel.  

 

Takács Károly polgármester pontosította, a Meseliget Óvodáról van szó. Nem szándékos volt az 

elírás.  

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés 

kiegészítésében szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

36/2025. (III. 27.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. a) Egyetért az 1.000.000 Ft átcsoportosításával a pénzeszköz átadások terhére, a következőek 

szerint: 500 E Ft-ot felhalmozási kiadások közé az Oroszlányi Rendőrkapitányság 

eszközvásárlása címén, a fennmaradó 500 E Ft-ot az Oroszlányi Rendőrkapitányság dologi 

kiadásai sorra.  

1. b) Felkéri a polgármestert, hogy az önkormányzat 2025. évi költségvetésének soron következő 

módosításakor gondoskodjon az 1. a) pont szerinti módosítás költségvetésben történő 

átvezetéséről és a költségvetési rendelet módosításának képviselő-testület elé terjesztéséről. 

2. Az előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal elfogadja az oroszlányi V. számú felnőtt 

háziorvosi körzet feladatellátási szerződésének módosítását. 

3. Elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. április 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: A Hamvas Béla Gimnázium átszervezésével kapcsolatos döntés 

véleményezése 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Szemző Ildikó irodavezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, a Tatabányai Tankerületi Központ tájékoztatta az 

önkormányzatot, hogy a Hamvas Béla Gimnázium működését módosítani szeretné az alábbiak szerint: 

Jelenleg a Hamvas Béla Gimnázium szakmai alapdokumentumában a sajátos nevelési igényű tanulók 

nappali rendszerű oktatására felvehető maximális tanulói létszám 8 fő. Az intézményben 2024. 

szeptember 1-jével 10 fő sajátos nevelési igényű tanuló kezdte meg a tanévet. Jelenleg is több diák vár 

szakértői véleményre. A tankerület álláspontja szerint a felvehető sajátos nevelési igényű tanulók 

létszámát 8 főről 15 főre szükséges megemelni. A nemzeti köznevelésről szóló törvény alapján 

Oroszlány Város Önkormányzatának az átszervezésről véleményt kell kialakítani. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztésben szereplő 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 11 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta a következő 

határozatot:  
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

37/2025. (III. 27.) határozata 

a Hamvas Béla Gimnázium átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete egyetért a Hamvas Béla Gimnázium 

feladatellátási helyre felvehető sajátos nevelési igényű tanulók nappali rendszerű oktatására felvehető 

létszámának megemelésével. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. április 1.  

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Belterületbe csatolással kapcsolatos döntések 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Bartalus László irodavezető 

 

Takács Károly polgármester ismertette, hogy az előterjesztésben részletezett, Závory Zoltán utca és 

Alkotmány úti ingatlanok tulajdonosai az ingatlanok belterületbe csatolásához történő hozzájárulás 

iránti kérelemmel fordultak az önkormányzat felé. Megvizsgálva a Helyi Építési Szabályzatról szóló 

20/2006. önkormányzati rendelettel elfogadott Településrendezési Tervben foglaltakat, megállapítást 

nyert, hogy az jelöli a kérelmekben szereplő ingatlanok belterületbe csatolásának lehetőségét, ezért 

támogatta a határozati javaslat szerinti döntés meghozatalát. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztésben szereplő 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

38/2025. (III. 27.) határozata 

belterületbe csatolással kapcsolatos döntésekről 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Egyetért az oroszlányi  

a) 0121/14 helyrajzi számú, kivett közforgalom elől elzárt magánút megnevezésű, 4.106 m2 

területű, 

b) 0121/17 helyrajzi számú, a.) kivett lakóház udvar, gazdasági épület, b.) rét megnevezésű, 986 

m2 területű, 

c) 0121/19 helyrajzi számú, rét megnevezésű, 2.209 m2 területű, 

d) 0121/20 helyrajzi számú, rét megnevezésű, 1.019 m2 területű, 

e) 0121/21 helyrajzi számú, rét megnevezésű, 963 m2 területű, 

f) 0121/22 helyrajzi számú, rét megnevezésű, 1.015 m2 területű 

ingatlanok – előterjesztés 1. melléklete szerinti változási vázrajzok alapján történő – belterületbe 

csatolásával. 

2. Egyetért az oroszlányi 

a) 13212/1 helyrajzi számú, szántó megnevezésű, 800 m2 területű, 

b) 13214 helyrajzi számú, kivett zártkerti művelés alól kivett terület megnevezésű, 863 m2 

területű, 

ingatlanok – előterjesztés 3. melléklete szerinti változási vázrajz alapján történő – belterületbe 

csatolásával. 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. április 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: dr. Tomayer Tamás jegyző 

 a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 



 

7 

 

4. NAPIRENDI PONT: Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Bartalus László irodavezető 

  

Takács Károly polgármester elmondta, Oroszlány Város Önkormányzata Kecskéd Község 

Önkormányzatával 2023. óta folytat egyeztetéseket a község tulajdonában álló, kecskédi 055 és 056 

helyrajzi számú, kivett közút megnevezésű ingatlanok átadás-átvétele ügyében. Legutóbb Kecskéd 

község polgármestere ajánlatot adott arra, hogy önkormányzatuk a két ingatlant térítésmentesen 

elcserélné az oroszlányi 1742 és 0411/1 helyrajzi szám alatti ingatlanokra. A szakbizottság a javaslatot 

megvizsgálta és megállapította, hogy az ingyenes vagyonátadás-átvétel az érintett önkormányzatok 

kötelezően ellátandó feladatainak ellátását nem veszélyezteti, ezért javasolta a határozati javaslat 

elfogadását. 

A Malom-tó vonatkozásában az önkormányzat mellett az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. 

mint üzemeltető részvételével korábban haszonbérleti szerződést kötöttek az Oroszlányi Kajak 

Sportegyesülettel a tó vízfelületének kajak-kenu vízisport célú használatára, valamint a TÁV-HAL 

Horgászegyesülettel a tó halgazdálkodási jogának horgászati célú hasznosítására. 2025. március 31-én 

e szervezetekkel további egyeztetésre kerül sor, ezért a haszonbérleti szerződéseket az egyeztetést 

követően terjeszti elő elfogadásra. Ennek megfelelően a határozati javaslatból a 7. és 8. pont törlésre 

kerül.  

Felmerült az oroszlányi 033 helyrajzi számú, védgát megnevezésű, 2024-ben térítésmentesen állami 

tulajdonba adott ingatlan önkormányzati tulajdonba történő visszavétele. A határozati javaslat szerint a 

képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy kezdeményezze a Magyar Nemzeti 

Vagyonkezelő Zrt.-nél az ingatlan térítésmentes visszavételével kapcsolatos eljárás lefolytatását.  

Hozzátette, a gát átadása korábban érdeke volt a képviselő-testületnek, lévén, hogy az egész 

műemlékegyüttes nem az önkormányzat kezelésében volt. Most a kastélypályázat kapcsán megindult 

eljárásban, melynek a vége a Nemzeti Vagyonkezelővel történő megállapodás, a képviselő-testület 

döntése után szükséges lesz ennek a gátnak a használata. Ha nincs az önkormányzat kezelésében a gát, 

akkor abból rengeteg probléma adódik. Felújítani sem tudják, használni is csak feltételekkel. Ezért 

kezdeményezte, hogy vegyék vissza.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő elmondta, nagyon támogatja a gát visszavételét. Annak idején 

ellenezte és nem is támogatta azt, hogy mindenféle profibb vizsgálat nélkül eldöntötték róla, hogy 

használhatatlan. A többséget nem érdekelte, hogy ezzel elvágják a turisták elől azt a lehetőséget, hogy 

bejöjjenek Oroszlányba. Majkból akkor tudnak profitálni, ha azon az úton, a legrövidebb úton be 

tudnak jönni a turisták Oroszlányba, mert egyébként így lezárva az ellenkező oldalról nagyon pici a 

valószínűsége, hogy kerülnek és bejönnek a városba. Tehát ez a vagyonátadás és az állapotfelmérés 

elmaradása, illetve az esetleges felújítás elmaradása véleménye szerint nagyon hátrányosan érinti a 

várost. Eddig is probléma volt, hogy túlzottan nem jöttek be a turisták Majkról, igaz sok mindent nem 

is tettek azért, hogy idecsalogassák őket, de még ezt az utolsó hidat is elvágták. Tehát támogatja a 

visszavételét és a műszaki felmérését és felújítását, ha szükséges, főleg, ha továbbra is abban 

gondolkodnak, hogy a műemlékegyüttes kezelését megpróbálják önkormányzati hatáskörbe vonni. 

 

Takács Károly polgármester jelezte, ő volt a javaslattevő, mert arra a kellemetlen felismerésre jutott, 

hogy egy olyan helyzettel fognak szembesülni, ha netán a vagyonátvétel közben ez elfelejtődik, vagy 

kimarad, ami után nehéz lesz visszatérni erre a kérdésre. Most még a Nemzeti Vagyonkezelővel a 

tárgyalások során problémamentesen tudják kezelni, természetesen azzal a kiegészítéssel, hogy ezzel 

kapcsolatban még konkrét teendőik lesznek. 

 

Gyuga Mihály József VGFB elnök/települési képviselő jelezte, nem csak Papp Péter képviselőtársa, 

hanem a teljes FIDESZ-KDNP Frakció nem támogatta ennek a gátnak az átadását az állam részére. 

Akkor is érvként hangzott el, hogy gyakorlatilag elzárták a két részét Majknak, tehát a város felőli 

résztől elzárták a 8119 út felől bejövő látogatókat. Az elzárás úgy vált sajnos teljessé, hogy a Csákvári 

utcán mindkét oldalról behajtani tilos táblával lezárták azt a forgalmi lehetőséget is. 
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Megemlítette, hogy a majki műemlékegyüttessel egy 4 Mrd Ft-os vagyon fog átkerülni a város 

tulajdonába, ami egy állami felújítás kapcsán teljesen megújult. És méltatlannak tartják, hogy 

egyébként van egy olyan gát egy híddal, ahol a híd teljes átépítésre szorul, be van szakadva, 

gyakorlatilag közlekedésre alkalmatlan. Igenis mindenképpen fel kell mérni, fel kell újítani és át kell 

építeni annak érdekében, hogy a tisztességes közlekedés ott megvalósulhasson. Méltatlan a teljes 

majki 4 Mrd Ft-os vagyonhoz annak a hídnak és a gátnak az állapota. 

 

Takács Károly polgármester jelezte, valójában két híd van, két műtárgy van. Tudomása szerint az 

egyikkel van súlyosabb probléma, amelyik a Malom-árok felé vezető vízfolyásnál van. Nyilvánvalóan 

az árapasztó is funkcionálisan felülvizsgálatra szorul. Egyébként vízügyi szempontból is kulcskérdés 

ez a gát. Ha nincs a kezükben ennek a moderációja, akkor ott nagyon súlyos üzemzavarok is 

felléphetnek. A gát folyamatos figyelése, a műtárgyak takarítása alapkérdés. Ez egy összetett ügy, a 

gáttal komolyan kell foglalkozni. Hozzátette, a felújítás nem gépjármű-forgalmi célú lesz 

remélhetőleg, mert azzal tönkre fog menni. Kidolgozandók azok a megoldásoka, amelyek a feljutást 

gyalogosan, vagy elektromos járművekkel környezetbarát megoldásokkal teszik lehetővé. Egyébként 

Oroszlány felől a Majki úton változatlanul be lehet hajtani gépjárművel a műemlékegyütteshez, de 

nem ez a preferált megoldás. Elég komplex feladat vár rájuk ezzel kapcsolatban.  

 

Kontschán Flórián Jenő települési képviselő elmondta, elhangzott, hogy miért lett ez a híd 

közlekedésre alkalmatlan, de nézzék meg, hogy mi az oka, hogy ennek a hídnak a szerepe ennyire 

felértékelődött. Elsősorban az, hogy a felújítást úgy végezték el annak idején, hogy a műemlékegyüttes 

fogadórészét, pénztár részét és egy tervezett étterem részét azt a tó egyik partjára, a műemléket a tó 

másik partjára helyezték. Ennek a felújításnak kellett volna, hogy a része legyen a híd felújítása. 

Egyetért azzal, hogy ezt meg kell tenni, de az eredőket ne ott keressék képviselőtársai, ahol keresik. 

Igazuk van abban, hogy valóban a korábbi önkormányzat szavazta meg a híd visszaadását, mert az 

önkormányzatnak akkor semmilyen érdeke nem volt abban, hogy vagyont költsön egy olyan 

műemlékegyüttes funkcionális működésére, amelyikhez nincs köze. Most ez megfordult, most az 

önkormányzatnak igenis érdeke, és ennek megfelelően meg is kell csinálni. Nagyon lényeges az a 

kiegészítés, ami elhangzott, ne személygépkocsi forgalomról beszéljenek, mert arra egyetlen vízi 

védmű sem alkalmas és nem engedélyezett. Maximum kerékpáros forgalomra, vagy valami könnyű 

járműre. Arra viszont meg kell találni a lehetőséget, hogy ezek a járművek közlekedhessenek. Úgy 

fogják csak tudni működtetni ezt a műemlékegyüttest, ha ez a közlekedési lehetőség biztosított lesz. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő megjegyezte, ez a vagyonátadás úgy történt, illetve úgy 

kiáltották ki a gátat rossz műszaki állapotúnak, hogy a képviselő-testület előtt semmiféle írásos anyag 

nem szerepelt a műszaki állapotról. Ezért tiltakozott a Polgári Frakció annak idején, mert legalább a 

műszaki állapotról szerettek volna tájékoztatást kapni, mielőtt a vagyonátadás megtörtént.  

 

Takács Károly polgármester hozzátette, valószínleg a műszaki felvétel még siralmasabb képet 

mutatna. Ezek a műtárgyak nagyon régóta nem voltak rendesen felújítva. 

 

Székely Antal települési képviselő véleménye szerint két malomban őrölnek. Ez a műtárgy nem útnak 

készült, hanem gátnak. Abban az esetben, ha szeretnék megnyitni a közforgalom előtt, akkor ott egy 

utat kell építeni annak mindenféle műszaki paraméterével. Nem kell műszaki felmérés ahhoz, hogy 

kijelenthessék, ez a gát erre a közlekedésre nem alkalmas. 

 

Takács Károly polgármester elmondta, semmiképpen nem fogja javasolni a gépjárműforgalmat itt. A 

gépjárműforgalom rendkívül nagy terhelést ad, és egyébként ellenkezik azzal a filozófiával, amit eddig 

vallottak az ottani üzemeltetők. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak a helyben kiosztott határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

39/2025. (III. 27.) határozata 

az önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntésekről 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Egyetért az oroszlányi 1742 helyrajzi számú, kivett közút megnevezésű, 725 m2 területű és a 

0411/1 helyrajzi számú, kivett közút megnevezésű, 1785 m2 területű, Oroszlány Város 

Önkormányzata 1/1 tulajdonát képező ingatlanok tulajdonjogának Kecskéd Község 

Önkormányzata részére történő ingyenes átadásával. 

2. Megállapítja, hogy az 1. pont szerinti ingyenes vagyonátadás 

a. Oroszlány Város Önkormányzata kötelezően ellátandó feladatainak ellátását nem veszélyezteti. 

b. Kecskéd Község Önkormányzata vonatkozásában különösen a – Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX törvény (a továbbiakban: Mötv.)13. § (1) 

bekezdés 2. pontja szerinti – helyi közutak és tartozékainak kialakítása és fenntartása tárgyú 

településüzemeltetési közfeladat ellátását segíti elő. 

3. Egyetért a kecskédi 055 helyrajzi számú, kivett közút megnevezésű, 5.847 m2 területű és a 056 

helyrajzi számú, kivett közút megnevezésű, 3.901 m2 területű, Kecskéd Község Önkormányzata 

1/1 tulajdonát képező ingatlanok tulajdonjogának Oroszlány Város Önkormányzata részéről történő 

ingyenes vagyonátvételével. 

4. Megállapítja, hogy a 3. pont szerinti ingyenes vagyonátvétel 

a. Oroszlány Város Önkormányzata kötelezően ellátandó feladatainak ellátását nem veszélyezteti. 

b. Oroszlány Város Önkormányzata vonatkozásában különösen a – Mötv. 13. § (1) bekezdés 2. 

pontja szerinti – helyi közutak és tartozékainak kialakítása és fenntartása tárgyú 

településüzemeltetési közfeladat ellátását segíti elő. 

5. Felhatalmazza a polgármestert az 1. és 3. pont szerinti ingatlanügyletekre vonatkozó szerződés 

aláírására. 

6. Egyetért azzal, hogy az 5. pontban meghatározott ingatlanügyletek előkészítésével és 

végrehajtásával kapcsolatos költségek Oroszlány Város Önkormányzata által történő 

költségviselésével. 

7. Egyetért az oroszlányi 033 helyrajzi számú, védgát megnevezésű, 2.461 m2 területű, a Magyar 

Állam tulajdonát képező ingatlan önkormányzati tulajdonba történő térítésmentes visszavételével 

kapcsolatos eljárás előkészítésével, egyben felhatalmazza a polgármestert, hogy kezdeményezze a 

Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt.-nél ezen eljárás lefolytatását. 

 
Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. április 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: dr. Tomayer Tamás jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

 

 

5. NAPIRENDI PONT: Az Önkormányzati Szociális Szolgálat 2024. évi beszámolója a 

személyes gondoskodást nyújtó szolgáltatásokról, azok 

eredményességéről 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Baráth Domonkos intézményvezető 

 Szemző Ildikó irodavezető 

 

Takács Károly polgármester tájékoztatásul elmondta, a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról 

szóló törvény szerint a személyes gondoskodást nyújtó szociális intézmény fenntartója ellenőrzi és 

évente egy alkalommal értékeli a szakmai munka eredményességét. Az Önkormányzati Szociális 

Szolgálat intézményvezetője, Baráth Domonkos úr elkészítette az intézmény 2024. évi 

tevékenységéről szóló beszámolóját, mely az előterjesztés mellékletét képezi. 

A Szolgálat négy telephelyen 13 különböző ellátási formát biztosít. A szolgálat munkatársai egységes 

szemlélettel, a szociális munka sajátos eszközeivel segítik az egészségi okok és/vagy szociális 

problémák miatt krízishelyzetbe került személyeket, családokat problémáik kezelésében, 

megoldásában. 
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A beszámoló részletezi az intézmény alapszolgáltatási és szakellátási tevékenységét, tájékoztatást ad 

az ügyfélforgalomról, az ellátottak számáról, a személyi és tárgyi feltételekről, az ellátások 

eredményességéről. 

 

Székely Antal települési képviselő saját maga és az előző képviselő-testület nevében megköszönte 

intézményvezető úr tevékenységét, további munkájához sok sikert, jó egészséges kívánt. 

 

Takács Károly polgármester csatlakozott ehhez. Jelezte, intézményvezető úr továbbra is Szociális 

Szolgálat munkatársa fog maradni. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztésben szereplő 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

40/2025. (III. 27.) határozata 

az Önkormányzati Szociális Szolgálat személyes gondoskodást nyújtó szolgáltatásairól, azok 

eredményességéről szóló 2024. évi beszámolójáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja az Önkormányzati Szociális Szolgálat 

2024. évi beszámolóját a személyes gondoskodást nyújtó szolgáltatásokról, azok 

eredményességéről. 

2. Köszönetet mond az Önkormányzati Szociális Szolgálat munkatársainak az elmúlt évben végzett 

munkájukért. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. április 1. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

 

6. NAPIRENDI PONT: Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság pénzügyi és 

szakmai beszámolója a 2024. évi támogatás felhasználásáról és a 

2025. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Bársony Éva irodavezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, Oroszlány Város Önkormányzata a 2024. évi költségvetése 

terhére, 100 millió forint összegű vissza nem térítendő támogatást biztosított az Oroszlány 

Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság részére. Ezen összeget a szervezet a megkötött Támogatási 

Szerződés alapján bérre és közterheire, munka- és védőruházatra, karbantartási, gépjármű 

üzemeltetéssel, fenntartással kapcsolatos kiadásokra, képzésre, működési költségekre fordította. A 

Támogatási Szerződés értelmében a támogatott a támogatás felhasználásáról pénzügyi elszámolást és 

rövid írásbeli szakmai beszámolót köteles készíteni. Az elszámolást a szervezet elkészítette, annak 

ellenőrzése megtörtént, a támogatás összege a szerződésben foglaltaknak megfelelően került 

felhasználásra. Az elszámolás bizonylatai, számlái, egyéb dokumentumai megtekinthetők az 

Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Irodáján.  

Az ez évi Támogatási Szerződés megkötésének feltétele, hogy a benyújtott beszámolót Oroszlány 

Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja. A 2025. évi támogatás összege Oroszlány Város 

Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. évi költségvetési rendelete alapján 110 millió forint. 

A támogatási szerződés tervezete az előterjesztés 2. számú mellékletét képezi. 
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Szabó Imre tűzoltóparancsnok kiegészítésként elmondta, az önkormányzati tűzoltóság költségvetése 

két részből áll: az egyik és egyben nagyobbik rész az önkormányzat részéről származik, a másik pedig 

a Belügyminisztérium (BM) által biztosított rész. A tavalyi évben a BM egy bértámogatási pályázattal 

emelte meg a költségvetést. Ebben az évben ugyanezt a támogatást megkapták az alapköltségvetéssel 

együtt, tehát már nem kell pályázniuk, de ezen kívül sajnos több emelést a minisztérium nem 

biztosított a tűzoltóság számára. A költségeik nyilvánvalóan ettől függetlenül nőttek.  

Jelezte, hogy a Renault fecskendőjük már 17 éves. Február hónapban 8 napot, március hónapban 21 

napot volt már üzemképtelen. Sajnos az alkatrész-beszerzéssel is problémák vannak, most éppen egy 

elektromos vezérlőpanelt kellett beszerezni Hollandiából. Eddig már 1,2 M Ft-ot költöttek az autóra, 

de sajnos jelenleg is üzemképtelen, most éppen a légfékberendezés hibája miatt. A tűzoltóságnak 

alapvetően 2 fecskendővel kell működnie. 

Az elmúlt negyedév statisztikáját ismertette: január és március hónap között 64 káreset volt, ebből 34 

tűzeset, amiből 10 alkalommal mentek Tatabányára segítséget nyújtani. Sajnos ez a szám egyre 

növekvő tendenciát mutat, hogy segítséget kell adniuk szomszédos tűzoltóságoknak. A tűzesetben 1 

személy elhunyt itt Oroszlányon, ez országos hír is volt. Az általuk felmért kárérték itt helyben és a 

környéken 17 M Ft. 

Műszaki mentésen 30 alkalommal vettek részt, ebből 3 közúti baleset volt és 5 alkalommal nyújtottak 

segítséget a mentőszolgálatnak.  

Az ajtónyitások száma az öregedő városra jellemző káresemény. 10 alkalommal nyitottak ki ajtót, 

ebből 4 alkalommal sérült személyt mentettek ki, őket kórházba vitték. 3 fő volt olyan, aki csak 

rosszul lett, de otthoni ápoláson maradt, és 3 alkalommal sajnos elhunyt személyre kellett kinyitni az 

ajtót.  

Hozzátette, ezek a statisztikai adatok megfelelnek a korábbi évek számadatainak. 

 

Takács Károly polgármester felvetette, előrevetítődik az, hogy új fecskendőben kell gondolkodni, az 

ezzel kapcsolatos vizsgálatokat tanácsos megkezdeni. Erre megfelelő módon fel kel készülni. 

Megköszönte a tűzoltók munkáját, illetve az áldozatkészségüket. Minden egyes alkalommal igazolják 

azt, hogy az oroszlányi tűzoltóságnak komoly biztonsági jelentősége van azzal, hogy a kivonulási idő 

a töredékére csökken. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő tájékoztatásul elmondta, az önkormányzati tűzoltóság két 

„leg”-gel rendelkezik az országban. Az egyik, hogy a legtöbb önkormányzati kiegészítés 

Oroszlányban érkezik a tűzoltóság fenntartásához. Megköszönte az előző képviselő-testületnek is ezt, 

és bíztatta a jelenlegi képviselőket is, hogy nyugodt szívvel szavazzák meg ezeket a pénzügyi 

előterjesztéseket. A másik „leg”: évek óta a legkiemelkedőbb szakmai munka az önkormányzati 

tűzoltóságok között itt Oroszlányon folyik. A legutolsó szakmai, pénzügyi és gazdasági átfogó 

vizsgálat jelentésének utolsó mondata az volt, hogy semmi változtatásra nincs szükség. Tehát úgy 

gondolja, hogy mind a gazdálkodása, mind a szakmai munkája országosan is kiemelkedő az oroszlányi 

tűzoltóságnak. Próbálnak feszesen gazdálkodni, tavaly és tavalyelőtt is csak a kötelező béremelésre 

kértek forrást az önkormányzattól. Parancsnok úr a 3. bevételi forrást nem említette, ez is több millió 

forintos, a tűzoltók vállalkozói szakmunkát is végeznek a városban, általában ipari parki cégeknél, 

ahonnan továbbra is jelentős saját bevétel származik.  

Valóban néhány év és a régebbi tűzoltófecskendő használhatatlanná válik. Jelezte, az előző tűzoltó 

autót akciósan majd 100 M Ft-ért vásárolták.   

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak 

az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

41/2025. (III. 27.) határozata 

Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság 2024. évi  

támogatásának felhasználásáról szóló pénzügyi és szakmai beszámoló  

elfogadásáról és a 2025. évi támogatási szerződés jóváhagyásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Elfogadja az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság 2024. évi támogatásának 

felhasználásáról szóló pénzügyi és szakmai beszámolót az előterjesztés 1. számú melléklete 

szerinti tartalommal. 

2. Jóváhagyja az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság támogatási szerződését az 

előterjesztés 2. számú melléklete szerinti tartalommal. 

3. Felhatalmazza Takács Károly polgármestert a támogatási szerződés aláírására.  

 
Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. április 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

 

7. NAPIRENDI PONT: Oroszlányi Bányász Hagyományőrző Fúvószenekari Egyesület 

pénzügyi és szakmai beszámolója a 2024. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2025. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Bársony Éva irodavezető 

 

Takács Károly polgármester elmondta, Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

döntése alapján az Oroszlányi Bányász Koncert Fesztivál Fúvószenekar céljainak megvalósítása 

érdekében a 2024. évre vonatkozóan 6.242 ezer forint összegű előirányzat került jóváhagyásra vissza 

nem térítendő támogatás címén az Oroszlányi Bányász Hagyományőrző Fúvószenekari Egyesület 

részére. A támogatást a támogatási szerződésben foglalt célokra használta fel az Egyesület. A 2024. 

évi támogatás elszámolását az Egyesület elkészítette, a felhasználásról szóló, írásbeli szakmai 

szöveges és pénzügyi beszámolót az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Irodájára 

megküldte. Az elszámolás ellenőrzése megtörtént. Az elszámolás bizonylatai, számlái, egyéb 

dokumentumai megtekinthetők az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Irodáján. 

Az ez évi Támogatási Szerződés megkötésének feltétele, hogy a benyújtott beszámolót Oroszlány 

város képviselő-testülete elfogadja. A 2025. évi támogatás összege Oroszlány Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének 2025. évi költségvetési rendelete alapján 6.500 E Ft. 

A támogatási szerződés tervezete az előterjesztés 2. számú mellékletét képezi. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak előterjesztésben szereplő 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

42/2025. (III. 27.) határozata 

az Oroszlányi Bányász Hagyományőrző Fúvószenekari Egyesület  

2024. évi támogatásának felhasználásáról szóló pénzügyi és szakmai  

beszámoló elfogadásáról és a 2025. évi támogatási szerződés jóváhagyásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Elfogadja az Oroszlányi Bányász Hagyományőrző Fúvószenekari Egyesület 2024. évi 

támogatásának felhasználásáról szóló pénzügyi és szakmai beszámolót az előterjesztés 1. számú 

melléklete szerinti tartalommal. 

2. Jóváhagyja az Oroszlányi Bányász Hagyományőrző Fúvószenekari Egyesület támogatási 

szerződését az előterjesztés 2. számú melléklete szerinti tartalommal. 

3. Felhatalmazza Takács Károly polgármestert a támogatási szerződés aláírására.  

 
Határidő: a határozat kihirdetésére: 2025. április 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

SZÜNET 

16:55-17:11 
 

 

8. NAPIRENDI PONT: Döntés Szent György és Szent Flórián Nap alkalmából történő 

elismerések átadásáról 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Takács Károly polgármester elmondta, április 24-e, Szent György napja hazánkban a rendőrség 

ünnepe. Május 4-e, Szent Flórián Nap, a tűzoltók védőszentjének ünnepe. Ebből a két alkalomból 

minden évben számos aktív és nyugállományú hivatásos rendőr, rendvédelmi igazgatási alkalmazott és 

munkavállaló, valamint tűzoltó részesül elismerésben. Az önkormányzat e két jeles nap alkalmából a 

lehetőségeihez mérten elismerésben kívánja részesíteni azon, az Oroszlányi Rendőrkapitányság, 

valamint az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság állományába tartozó munkavállalókat, 

akik sokéves munkájukkal, példaértékű szolgálatellátásukkal kiérdemelték kollégáik és parancsnokaik 

elismerését. 

Az Oroszlányi Rendőrkapitányság vezetőjének javaslata alapján az Oroszlányi Rendőrkapitányság 

állományába tartozó 5 fő, az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság állományába tartozó 3 

fő munkavállaló elismerését javasolta személyenként bruttó 120 ezer forint (nagyságrendileg nettó 100 

ezer forint) jutalom átadásával. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő fenntartotta azon véleményét, ahogy a Pénzügyi és Humán 

Bizottság ülésén is jelezte az anyag tárgyalásakor, hogy Szabó Imre parancsnok úr 2011 óta jelesül 

vezeti az önkormányzati tűzoltóságot, ezt mint alelnök, illetve volt elnök is garantálni tudja a 

képviselő-testület részére. Mivel jó parancsnok, mindig a beosztott tűzoltókat szokta javasolni ilyen 

jellegű elismerésekre. Javasolta, hogy ha a többség is egyetért ebben, idén Szabó Imre parancsnok úr 

is kapjon elismerést. 

 

Takács Károly polgármester elmondta, ahogy korábban is jelezte, tűzoltóparancsnok úrnak mint 

vezetőnek a jutalmazását, elismerését már 1 hónappal ezelőtt kezdeményezte. Amennyiben elfogadják, 

ezt az elismerést meg fogják tenni. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztésben 

szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

43/2025. (III. 27.) határozata 

Szent György és Szent Flórián Napja alkalmából történő elismerések átadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Egyetért a 2025. évi Szent György Napja alkalmából az Oroszlányi Rendőrkapitányság 

vezetőjének javaslata szerinti, az Oroszlányi Rendőrkapitányság állományába tartozó, legfeljebb 5 

fő részére történő elismerés átadásával. 

2. Egyetért a 2025. évi Szent Flórián Napja alkalmából az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-

parancsnokság vezetőjének javaslata szerinti, az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-

parancsnokság állományába tartozó, legfeljebb 3 fő részére történő elismerés átadásával. 

3. Az 1. és 2. pont szerinti elismerésekhez az elismerésben részesülők számára személyenként 

egyszeri, bruttó 120 ezer forint összegű jutalmat adományoz. 

4. A 3. pont szerinti személyi juttatás és járulékok forrását az Oroszlányi Közös Önkormányzati 

Hivatal költségvetésében biztosítja. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: 2025. április 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Takács Károly polgármester 

 

 

9. NAPIRENDI PONT: Javaslat a Versenyképek Járások Program pályázati felhívására 

benyújtandó fejlesztési igényre vonatkozóan 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 Imrő János irodavezető 

  

Takács Károly polgármester elmondta, a közigazgatási és területfejlesztési miniszter felhívása alapján 

került kiírásra a Versenyképes Járások Program, melynek keretében az egyes járások saját előremutató 

fejlesztési elképzeléseikhez nyerhetnek el pályázati támogatást. Ezen támogatás össze az Oroszlányi 

Járás esetében 250 millió Ft a 2025. évre vonatkozóan. A pályázati felhívás szerint 2025. április 9-ig 

van mód a fejlesztési igények benyújtására főispán úr részére, melyet megfelelőség esetén a miniszter 

részére továbbít jóváhagyás céljából. A jóváhagyott igényekre vonatkozóan van mód a pályázatok 

benyújtására 2025. június 10-ig. 

2025. március 26-án 13:00-tól tartott egyeztetésen alakult meg a Versenyképes Járások Program 

Oroszlányi Járási Fóruma. Az ülésen döntés született arról, hogy a pályázati felhívás biztosította 

lehetőséggel élve a rendelkezésre álló támogatási keret duplájára vonatkozóan kerüljön benyújtásra a 

Káptalanfüredi Tábor fejlesztési igénye, azaz egy bruttó 500 millió Ft-os fejlesztési igény kerüljön 

benyújtásra a 2025. április 9-ei határidőig. Megjegyezte, hogy ezt a járás egyik polgármestere is 

erősen támogatta, természetesen ennek megfelelő kompenzációs következményei lesznek.  

Javasolta, hogy az előterjesztésben foglaltak szerint támogassák a pályázati igény benyújtását. 

 

Imrő János irodavezető elmondta, a helyben előzetesen kiosztott költségbecslésben foglaltak kerültek 

megjelenítésre a kivetítőn látható helyszínrajzon. A tegnapi döntés értelmében a korábbi 250 M Ft 

összegű I. ütemet kibővítették, a korábban meghatározott ütemekből bizonyos átcsoportosításokkal és 

egy, az iskolaigazgatók által is jelzettek szerinti férőhelykialakítási szükségszerűséggel, tehát hogy 

legalább egy busznyi gyermek és pedagógus elhelyezésre kerülhessen egyidejűleg a kialakítandó 

táborhelyen. Mint látható a korábban jelzett 5 db faház mellett belekerült a másik 2 db ugyanolyan 

méretű faház. Ezzel műszakilag ugyanazon épületformátumot kellene a kivitelezőnek kialakítani és 

mindemellett a tábori tér is jobban élhető, jobban kialakítható területet nyerne. A főépület tekintetében 

a legfontosabb és I. ütemben megvalósítandó tetőcsere beavatkozás került be. Lényeges még a 

villamos hálózat fejlesztése. A most meglévő kapacitások ugyan az I. ütemre vélhetően elegendőek 

lettek volna, de akkor is ki kellett volna az új kábelnyomvonalakat építeni. Így, hogy nagyobb terület 

kerül be, pont emiatt a megvilágítás kérdése is előkerülhet. Ezért bekerült költségelemként a 

villamoshálózat fejlesztése.  
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Látható, hogy 58 férőhelynyi kialakítás kerülhetne létrehozásra az I. ütemben, a központi épület 

tetőcseréje, villamoshálózat fejlesztése, térvilágítás, valamint a korábban is bemutatott víz- és 

csatornahálózat kiépítése, bizonyos szintű parképítés, parkgondozás, valamint a házakhoz szükséges 

bútorzat és eszközbeszerzéssel, mely már az étkezés lebonyolítására is gondol. Nagyjából ez az 500 M 

Ft-nyi I. ütem eképpen kerülhet összeállításra. Nagyon fontos kiemelni, hogy jelen pillanatban csak 

egy igényt jeleznek, tehát amennyiben ezt az igényt a miniszter úr jóváhagyja, akkor fog pályázati 

formában megnyilvánulni, akkor kell a képviselő-testületnek dönteni arról, hogy ezt a műszaki 

tartalmú pályázatot valóban be is nyújtják. 

 

Takács Károly polgármester jelezte, kiosztásra került egy táblázat a mostani állapot szerint. Tegnap 

államtitkár asszony és a megyei elnök úr vezetésével megalakult a korábban már említett járási fórum. 

Ez a fórum önálló napirenddel rendelkezik, elég szigorú metodikával történik ennek a pályázatnak a 

megalkotása. Tulajdonképpen Oroszlány egy szereplője ennek a járási községeknek a sorozatában. 

Nem mindenkinek van szavazati joga, speciális szabályok vannak, az iparűzési adóbefizetésekkel is 

összefügg. Kötött pályás a menetrend, a kommunikációs is rendszer is nagyon szigorú. A szóban 

elmondottak szerint a képviselő-testület ezzel a témával már több mint 5 hónapja foglalkozik. 

Ugyanolyan fontos, hogy a járási községekkel is békében és konstruktivitásban legyenek, fontos, hogy 

az ő támogatásukat is megkapják, ez megvan. Nekik is vannak speciális igényeik, melyeket nem 

biztos, hogy ebben a programban a legjobb teljesíteni. Van más módja is. Kapcsolatban vannak 

egymással. Megismerhették a pályázat részleteit. 

Minél nagyobb előkészítésben van a pályázatuk, annál nagyobb az esély, hogy a tervezett 

fejlesztéseket konkrétan meg is tudják oldani. 

Hozzátette, ebben a témában tartottak már informatív fórumot. 

 

Kontschán Flórián Jenő települési képviselő elmondta, ez a téma bizottsági üléseken is szóba került. 

Elég sok aggály fogalmazódott meg részéről ezzel a projekttel kapcsolatban. Elsősorban pénzügyi 

aggály, hiszen itt egy 1,2 Mrd Ft-os várható költségű beruházásról van szó, ez az önkormányzat 

beruházási nagyságrendjét is tekintve jelentős beruházás, aminek ráadásul több évi kifutása van. Az 

enyhít egy kicsit a pénzügyi gondon, hogy a pályázat szerint rendelkezésre áll az a lehetőség, hogy 

megduplázzák ezt az összeget és 500 M Ft-ra emeljék. Tehát ez segít azon, hogy idén az I. ütem 

pénzügyi fedezete megvan. Kérdése az, hogy a következő években a II és III ütemre a költségvetésből 

kell fedezetet találni? Esetleg ez a Versenyképes Járások Program a továbbiakban is folytatódni fog? 

Erre nem talált utalást. Annyit tud, hogy két év alatt kell megvalósulni a pályázatnak. Az 500 M Ft-on 

felüli még mintegy 700-800 M Ft-ot a következő költségvetésben hozzá kell tenni, ha nem kapnak 

további állami támogatást ennek a projektnek a végig viteléhez. Jelentősen megváltozott az induló 

pénzügyi támogatás, azonban teljesen nem múlt el az aggodalma. Mindenki szeretné ezt a 

szálláshelyet, a tábort.  

Felvetette, az önkormányzat felvállalta azt, hogy elindul az Eszterházy kastély irányába, elindul most 

egy táborfejlesztés irányába, továbbá elindul egy hivataláthelyezés tárgyában. Ha ezeket együttesen 

összerakják, akkor jelentős állami támogatás nélkül a költségvetést nagyon nehéz helyzetbe fogja 

hozni. Jelezte, ezeket az aggályait figyelembe véve tartózkodni fog a szavazásnál. 

 

Takács Károly polgármester sajnálatát fejezte ki, hogy éppen a kondíciók javítása vetett fel 

aggályokat. Elmondta, több évre elosztott program ez, a pályázatkiíró óvatos, olyan ígérvényeket nem 

fog adni, főleg összegszerűen, ami a későbbiekben kőbe vési a szabályokat. Erre a két évre vonatkozik 

a kötelezettségvállalás. Hozzátette, Kontschán képviselőtársa kihagyta például az útberuházásokkal 

kapcsolatos 500 M Ft-ot, és fut még több más pályázat is. Valóban több fejlesztésbe belefogtak, de 

mindegyik áthúzódó és több éves. Azért nem gondolja, hogy ezek túlvállalások lennének, mert 

mindegyik esetben a pénzügyi feladatokat a költségvetés regulálja. Véleménye szerint ez a képviselő-

testület és a hivatal van olyan szabálykövető, illetve olyan szakszerű, hogy ezeket az esetleges 

korláttúllépéseket nem fogja tudni megengedni. Most jöttek ezek a lehetőségek, tőlük függetlenül jut 

hozzá ilyen támogatásokhoz a város, természetesen nem önerő nélkül és nem mindig előfinanszírozás 

nélkül. Kétségtelen, hogy ennek vannak kockázatai. Egy észszerű, vállalható kockázattal, ami a 

költségvetésben elhelyezhető, kérte a támogatást. A pályázat előkészítését rendkívül módon jónak 

tartják, és egy térségi jellegű igényt elégít ki. 
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Fehérdi Zsuzsanna települési képviselő Kontschán Flórián Jenő képviselőtársához csatlakozva 

elmondta, van aggodalma a pénzügyi megvalósulás tekintetében, de ettől függetlenül ezen a ponton 

támogatta a tábor fejlesztését. A későbbiekben szükséges lesz a megvalósulásra valami tervet 

készíteni, illetve igényfelmérést végezni a lakosságnál. Erre Papp Péter képviselőtársának is volt 

kérése. Ennek hiányában a későbbiekben ezt nem fogja tudni támogatni. 

 

Takács Károly polgármester jelezte, ez egy szakaszolt beruházás. Azért szakaszolják, hogy legyen 

megállítási pont, a beruházás belső tartalmában olyan lépcsőket valósítanak meg, amelyek 

működőképesek az adott szakaszban is. Ezért is jelenik meg a III. ütem azzal a feltétellel, hogyha 

tisztázzák ennek a finanszírozási portfólióját, a beruházási összegek meglétének az összetételét. A 

másik, amit képviselőtársa felvetett, nem teljesen a beruházás finanszírozásával, hanem az 

üzemeltetéssel kapcsolatos kérdések. Folyamatban van, amit felvetett, ezért hívták össze az igazgatói 

fórumot, és nem csak az iskolásokról van szó, ugyanis a kb. 10 hónapos üzemeltetési időszak családok 

elhelyezésére is lehetőséget ad. Az, hogy az üzemeltetés rentabilitása, nullszaldója meglegyen, vagy a 

bevételek a kiadásokra fedezetet adjanak, az véleménye szerint egy másik fajta feladatsor, ami 

lényeges. De leginkább az a lényeges, hogy a tábor, a létesítmény, ha már egyszer felújításra kerül, 

akkor kihasználásra is kerüljön. Erre kötelezettségeik lesznek, mert gyakorlatilag azzal, hogy 

megalakult ez a fórum, annak egyik eleme egy olyan konzorciális megállapodás, amiben meg kell 

egyezni a feleknek arról, hogy például hogyan használják ezeket az építményeket. Ez egy 

szándéknyilatkozat, az üzemeltetéssel már kicsit előre mentek. Ennyit egyelőre a pályázat kiíró nem 

kér. Ettől függetlenül ők a projektet egészében kezelhetik. 

 

Imrő János irodavezető hozzátette a térségi iskolaigazgatók meghívásának is az volt a célja, hogy 

valamilyen szinten a piacot felmérjék. Negatív visszajelzés irányukból nem érkezett. A hivatali 

igények bővülhetnek és nem csak nyári időszakban, és ha ehhez hozzáadja a többi település hivatali, 

pedagógus igényét, akkor már pozitív irányú fenntarthatóság felé mentek el. Vizsgálják azt a 

lehetőséget, hogy a táboroztatást egyéb pályázati forrásból oldják meg. Az ESZA+ pályázat keretében 

mind eszközbeszerzési, mind programszervezési lehetőségek fent állnak. Akár a kerékpáros tábort, 

vagy más táborokat ki lehetne ide helyezni úgy, hogy támogatási finanszírozást tudnának mellé tenni. 

Az látszódik, hogy a későbbiekben ezek az ESZA projektek sokkal inkább markánsabbak lesznek és a 

beruházási uniós projektek fognak visszaszorulni. Ebből a szempontból, ha valami megjelenik a 

piacon, akkor sokkal könnyebb az üzemeltetés, marketing szempontból utána menni. Ha nem csak az 

iskolák irányába nyitnak, akkor sokkal jobb piaci pozícióban lesz ez a terület. Folyamatos 

felértékelődés van Balatonalmádinak ezen a területén, pont egy olyan szállásszolgáltatás lenne, ami 

nem túl alacsony, de megfizethető kategóriát jelentene. 

 

Gyuga Mihály József VGFB elnök/települési képviselő Kontschán képviselőtársa hozzászólására 

reflektált. Az anyag tényleg ezekről az összegekről szól. Ha bejönnek a faházakra, a főépületre, a 

közművek kialakítására, kiépítésére a konkrét tervezői költségbecslések, műszaki megoldások, akkor 

sokkal pontosabb összegeket kapnak arra nézve, hogy mennyibe fog kerülni ténylegesen a beruházás. 

Az előzetes költségvetés gyakorlatilag egy adott elképzeléssort vázolt fel, ahhoz képest egy felújítási 

projekt egészen más költségeket fog jelenteni. Véleménye szerint igen komoly tartalékok vannak 

ebben a költségbecslésben, jóval kedvezőbb áron fogja tudni egy közbeszerzési eljárás keretén belül a 

város ezt a munkát megpályáztatni, amiben egyébként jelentős költségtartalékok lesznek a jelenlegihez 

képest. Kérte OLPK-s képviselőtársaitól, hogy ezt mindenképpen vegyék figyelembe, mert igen 

komoly tartalékok vannak ebben a jelenlegi anyagban. 

 

Takács Károly polgármester megerősítette, hogy a beruházás során keresni kell a saját erőforrás adta 

lehetőségeket maximális szinten. A város rendelkezik olyan kapacitással, amivel ezt a beruházást 

viszonylag kevésbé piaci viszonyok közötti módon tudja segíteni. Főleg a környék rendbe tételében, 

az üzemeltetésében. 
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Papp Péter Attila települési képviselő támogatta az előterjesztést, a táblázatból már látnak valamit az 

elmúlt időszakban készült hasonló jellegű táblázatokhoz képest. Megjegyezte, kicsit eltúlzottak ezek a 

számok: egy faház felépítése, annak az épületgépészete, annak a bútorzata összeadva 1 M Ft/m2. 

Amikor a gyakorlatban a beszerzésre kerül sor, ki ne írjanak egy ilyet, mert biztos, hogy lesz rá bőven 

jelentkező, hiszen ez egy eltúlzott ár. Örül annak, hogy az ütemezés megtörtént, így lehet előre látni. 

Fehérdi Zsuzsanna képviselőtársával értett egyet, hogy egy 1,2 Mrd Ft-os beruházásnál nem utólag 

csinálnak piacfelmérést, hanem előre. Igényfelmérés és utána a beruházások. 

 

Takács Károly polgármester elmondta, az Erzsébet-táborok kihasználása közvetve mutatja azt, hogy 

erre igény van, az iskolaigazgatók is megerősítették ezt. Azért kezdtek bele, mert erre igény van. Meg 

fogják csinálni az igényfelmérést. Egyetértett azzal is, hogy a beszerzéseknél törekedni kell arra, hogy 

versenyhelyzet legyen, ezzel sokat fognak nyerni.  

Kérte, tekintsék ezt egy koncepció-tervezetnek.  

 

Székely Antal települési képviselő elmondta, sok averziója van ezzel a táborral kapcsolatban, 

tekintve, hogy 1973 óta szinte minden évben valamilyen módon szereplője, részese volt ennek az 

egésznek. A tábor nem véletlenül marad ilyen állapotban és nem véletlenül ment tönkre. Nem azért 

ment tönkre, mert olyan nagy igény volt rá és olyan sokan használták. Véleménye szerint nagyon 

kockázatos egy ekkora beruházásba belemenni olyankor, amikor sok minden megváltozott. A XXI. 

században olyan szállásokat kiajánlani, ahol közös wc, közös mosdó van, ahol jöhet rossz idő, nem 

gondolja, hogy annyira jó elképzelés. Bármelyik iskolaigazgató mondhatja, hogy kell ilyen tábor. Nem 

látja a jövőbeli sorsát, a befejezésének a lehetőségét. Jelezte, nemmel fog szavazni. Több értelme és 

lehetősége lenne, ha a majki kastély körüli területet használnánk fel arra, hogy a gyerekeknek nyáron 

üdülési lehetőséget, erdei iskolát nyújtsanak.  

 

Takács Károly polgármester sajnálatát fejezte ki, hogy képviselőtársa ilyen korai szakaszában már ezt 

eldöntötte, mert sok információ még ezután is ad lehetőséget egy érdemi döntésre. Jelezte, minden 

faház külön vizes blokkot fog tartalmazni, és konyhát is. Ezzel növelik a komfortfokozatot. A közös 

létesítményeket is fel fogják újítani.  

Arra, hogy Majkon is legyen ilyen lehetőség, van pályázatuk. A Pons Danubii-s pályázat van 

előkészítési szakaszban, amely a Bányászati Múzeum területén fog campinges – faházas létesítményt 

tartalmazni, ami kiinduló pontja lehet olyan programnak, amit Székely képviselőtársa is mondott 

elfogadható áron. Ez az OIH Zrt. pályázatának része. Egymást erősítik ezek a lehetőségek. Kérte, hogy 

a lehetőséget adják meg, hogy ez a pályázat beadásra kerüljön. 

 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester megköszönte Fehérdi Zsuzsanna képviselőtársa konstruktív 

hozzáállását. A többi vélemény is megfontolandó, mindegyikből ki kell venni azt, ami előre viszi ezt a 

projektet. Megoldásokat szeretnének, nem konfliktust. Szeretné, ha megvalósulna ez a tábor olyan 

formában, amennyi jelen állás szerint ebből a pályázatból megvalósítható és működtethető. Az iskolák 

itt voltak, a járási intézményvezetőket hívták meg, ötleteket adó megjegyzéseik voltak, amelyek az 

üzemeltetésnél fontos szempontok lesznek, amikor eljutnak arra a szintre. Ez egy szándék, egy 

koncepcióterv, valahol el kell indulniuk. Ezzel, hogy az iskolákat meghívták, láthatóvá vált, hogy 

igény van a táborra. Véleménye szerint, ha összefognak és mindenki egy irányt vesz, akkor meg tudják 

valósítani ezt a szintet, amennyiben megkapják ezt a pályázati lehetőséget. Jelenleg ez egy szándék, 

kapnak rá majd egy választ, és a képviselő-testület ismét dönthet arról, hogy ténylegesen megvalósítja-

e. Ebben az állapotában a lehetőséget is értékelni kell arra vonatkozóan, hogy járási összefogással egy 

ilyen projektet megvalósíthatnak. Véleménye szerint megváltozott a világ, akkor nem volt rá igény. 

Most úgy néz ki, hogy a kerékpáros turizmussal, a balatoni turizmussal más irányt vett a turizmus az 

országban. Bízik benne, hogy legalább ezen szintig meg tudják valósítani, és üzemeltethető lesz. 

Szeretnének az OIH Zrt.-vel közösen önerővel megvalósítani dolgokat, a nemzetiségi önkormányzatok 

és a civil szervezetek is szívesen segítenek ebben. Kérte mindenki támogatását. Az üzemeltetésre rá 

fognak térni, de még nem tartanak abban a stádiumban. Bízik benne, hogy a közbeszerzés valóban 

olcsóbb kivitelezési költséget fog jelenteni és a tartalékkeret lesz arra, hogy bármilyen pluszt 

fordítsanak erre a táborra. Kérte, hogy próbáljanak meg ilyen szemlélettel hozzáállni a 

tevékenyégükhöz és akkor előre fog haladni ez a város. 
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Mók Attila alpolgármester Székely Antal települési képviselő felvetéseire reflektált. A költségvetés, 

illetve a következő ütemek finanszírozása kapcsán elmondta, a választópolgárok adják meg arra a 

lehetőséget, hogy 2026 után ilyen fantasztikus projektek valósulhassanak meg országszerte, illetve 

jelenleg Oroszlányban. Akkor nem lesz gond a projekt finanszírozási lehetőségeivel. A XXI. századi 

szemléletváltás és az igények az oka annak, hogy ezek a táborok felértékelődnek.  

 

Szabó György települési képviselő elmondta, több fórumon már megtárgyalták ezt a projektet. A Mi 

Hazánk álláspontja továbbra is az, hogy támogatják ezt a pályázatbenyújtást. 

 

Gyuga Mihály József VGFB elnök/települési képviselő jelezte, polgármester úr már elmondta, hogy 

milyen felújításokra kerül sor a faházak tekintetében. Székely úr említette, hogy az igények 

megváltoztak, azt sugallta, hogy azon a szinten újítanák fel a faházakat, mint amilyenek régen voltak. 

Ez nem így van. A XXI. század igényeinek megfelelően újítanánk fel, apartman házakká lesznek 

átalakítva. Fognak tartalmazni vizes blokkot, fürdő-wc-vel, konyhával, tehát önálló főzési lehetőség is 

lesz minden egyes faházban. Féléves időtartamú üzemeltetésre lesznek átalakítva, hűtő-fűtő klímával. 

Tehát az időtartamot szeretnék féléves üzemeltetésre kitolni. Komoly piaci szállásoltatási bevételt 

szeretnének produkálni. A főépületben nem lesz főzőkonyha, csak tálalókonyha, hiszen a 

balatonalmádi polgármester úr említette, hogy ők szeretnének egy központi konyhát és étkezési ellátó 

rendszert kiépíteni, melynek keretében fognak tudni élelmezést biztosítani. Így a káptalanfüredi 

főépületben konferenciaterem, közösségi tér kialakítása fog megvalósulni. A régi vizes blokk azért 

maradna meg, hogy például sportolás után le lehessen tusolni, illetve a sátras, lakókocsis igénybe 

vevőket is ki fogja tudni szolgálni. Sok kérdést már áttárgyaltak, kérte Székely urat, illetve, akik 

bizonytalankodnak ebben, hogy szavazzák meg és vállalják fel ennek az egyéges képviseletét. Ez egy 

nagyon jó projekt, át van már gondolva, az előkészítés megtörtént. 

 

Takács Károly polgármester hozzátette, a járási önkormányzatok emelték a licitet miután 

meggyőződtek a részletekről. Abszolút megváltozott a véleményük és támogatásra alkalmas 

projektnek ítélik. Ez egy térségi program és nem csak oroszlányi. 

 

Vargáné Vojnár Katalin települési képviselő elmondta, amikor megismerte az egyeztetések során a 

programot, látta, hogy egy nagyon széles lehetőség nyílt meg előttük, tehát nemcsak a diáknyaraltatás. 

Egy XXI. századi konstrukció és elképzelés nyílik meg olyan komfortfokozattal, ami keresett 

lehetőség lesz az emberek számára. Ez egy nagyon modern üdülőhellyé válik ezáltal, amely több 

pénztárcabarát részt képvisel, egyrészt a faházak, másrészt a sátras, vagy lakókocsis megoldások is 

szóba jöhetnek. Az az elképzelés, amit felvázoltak, az járható, és széles körű támogatottságot élvez, 

ami azt bizonyítja, hogy egy alaposan előkészített anyaggal állnak szemben. Ha elkészül a többi ütem 

is, akkor tulajdonképpen az egész üdülőhely teljes kiépítettsége megvalósul. Egyetértett polgármester 

úrral, hogy egy régi adósságát rendezi a város és mindenképpen az itt lakóknak, illetve a környéken 

lakóknak egy kiváló lehetőséget nyújt majd pihenésre. És persze a gyerekeknek nyilván, de az volt az 

alapkiindulás. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Takács Károly polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta a következő 

határozatot:  
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

44/2025. (III. 27.) határozata 

a Versenyképek Járások Program pályázati felhívására benyújtandó fejlesztési igényről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete egyetért, hogy a Versenyképes Járások Program 

pályázati felhívásra benyújtandó fejlesztési igényként Oroszlány Város Önkormányzata részéről a 

Káptalanfüredi Gyermektábor fejlesztésére vonatkozó igény kerüljön benyújtásra a Komárom-

Esztergom Vármegyei Főispán részére. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: 2025. április 1. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. Tomayer Tamás jegyző 

a határozat végrehajtásért: Takács Károly polgármester 

 

 

10. NAPIRENDI PONT: Az Önkormányzati Szociális Szolgálat és a Kölcsey Ferenc 

Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány intézmények alapító 

okiratának módosítása 

 
Előadó:  Takács Károly polgármester 

Előkészítő: Szemző Ildikó irodavezető 

  

Takács Károly polgármester tájékoztatta a jelenlévőket, hogy módosult a kormányzati funkciók és 

államháztartási szakágazatok osztályozási rendjéről szóló 15/2019. (XII.7.) PM rendelet, amely 

alapján változott egyes szakágazatok száma, megnevezése, illetve egyes kormányzati funkciók 

megnevezése is. Ez a változás két intézményt, az Önkormányzati Szociális Szolgálatot és a Kölcsey 

Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlányt érinti. A rendelet 9. §-a szerint „Az e rendelet 

hatálybalépésekor már létező költségvetési szervek alapító okiratát, a költségvetési szervnek nem 

minősülő törzskönyvi jogi személyek létesítő okiratát az e rendelet hatálybalépését követő 90 napon 

belül az e rendelet szabályainak megfelelően módosítani kell.” A változások a fenti jogszabály 

értelmében az intézmények alapító okiratában átvezetésre kerültek. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt. Felhívta képviselőtársai figyelmét arra, hogy az 

előterjesztés kapcsán 4 szavazásra fog sor kerülni. 

 

Először kérte, szavazzanak az Önkormányzati Szociális Szolgálat módosító okiratáról szóló határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

45/2025. (III. 27.) határozata 

az Önkormányzati Szociális Szolgálat módosító okiratáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete az Önkormányzati Szociális Szolgálat 

módosító alapító okiratát az előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal fogadja el.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. április 1.  

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító 

okiratáról szóló határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

46/2025. (III. 27.) határozata 

az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító 

okiratát az előterjesztés 2. melléklete szerinti tartalommal fogadja el.  

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a Magyar Államkincstár költségvetési szervek törzskönyvi 

nyilvántartásaival kapcsolatos eljárásában az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratával 

kapcsolatos esetleges formai, technikai változtatásokat megtegye.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. április 1. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző  

 

Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár 

Oroszlány módosító okiratáról szóló határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

47/2025. (III. 27.) határozata 

a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány módosító okiratáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és 

Könyvtár Oroszlány módosító alapító okiratát az előterjesztés 3. melléklete szerinti tartalommal 

fogadja el.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. április 1.  

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző 

 

Takács Károly polgármester kérte, szavazzanak a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár 

Oroszlány alapító okiratáról szóló határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

48/2025. (III. 27.) határozata 

a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány alapító okiratáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány módosításokkal egységes 

szerkezetbe foglalt alapító okiratát az előterjesztés 4. melléklete szerinti tartalommal fogadja el.  

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a Magyar Államkincstár költségvetési szervek törzskönyvi 

nyilvántartásaival kapcsolatos eljárásában a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár 

Oroszlány alapító okiratával kapcsolatos esetleges formai, technikai változtatásokat megtegye.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2025. április 1. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. Tomayer Tamás jegyző  

 

 

11. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 
Takács Károly polgármester tájékoztatta képviselőtársait arról, hogy előzetes írásbeli kérdés, és 

interpellációs hozzászólás nem érkezett.  
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Székely Antal települési képviselő megköszönte a gyors intézkedést előző interpellációja kapcsán, 

mely szerint a Deák Ferenc utca végénél lévő járda mindkét végére készítettek egy-egy gátat, tehát 

most már nem lehet ott autóval felhajtani.  

 

További kérdés, interpellációs hozzászólás nem volt, így Takács Károly polgármester megköszönte a 

jelenlévők és a televízió nézőinek figyelmét, a képviselő-testület nyílt ülését 18 óra 05 perckor 

bezárta és technikai szünetet követően zárt ülést rendelt el. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 Takács Károly Dr. Tomayer Tamás 

 polgármester jegyző 


